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is looking for sponsors


The purpose of the project: to find funds for the implementation of projects of the children's folklore ensemble "Dudorochki", contributing to the preservation and affirmation of the primordial folk traditions.       
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	1. Name of the project: "Return to the origins"

	2. Project implementation period January 2025 - December 2027

	3. Applicant organization offering the project: GUO "Fanipol Children's Art School" Dzerzhinsky district, Minsk region

	4. Objectives of the project: search for funds for the implementation of projects that contribute to the preservation and affirmation of the ancestral folk traditions, the formation of a respectful attitude to the small homeland, through the introduction of children to the Belarusian folk culture.

	5. Tasks planned for implementation within the framework of the project: 
1. Purchase of Belarusian folk instruments (Belarusian duda, lyre, zhaleyki, pipes, various percussion noise instruments)
2. Tailoring of national costumes. 
3. The arrangement of a stage platform for various concerts, rituals, folk – scenic actions. 
4. Organization of folklore expeditions from students and teachers on Dzerzhinsky district. 
5. International folklore cooperation.

	6. Target group: students and teachers of Fanipol children's schools, residents of Fanipolsky district.

	7. Brief description of the project activities:
1. Performance of the band at various concerts of the city, district, region in order to attract people's attention to the Belarusian national culture.
2. Enriching the concert repertoire, searching for new means of expression
3. Conducting rituals: "Kolyady", "Maslenitsa", "Gukanneviasny"
4. Participation in folklore projects of Belarus and CIS countries.

	8. Total funding (in US dollars)
	

	Source of financing
	Amount of financing
(in US dollars)

	Donor funds
	7000

	Co-financing
	1000

	9. Project location (region/district, city):
Minsk region, Dzerzhinsky district, Fanipol.

	10. Contact person:
Sochivko Ekaterina Sergeevna, Director of the State Educational Institution "Fanipol Children's Art School" +375296240806, fanmuz@dzerzhinsk.gov.by
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  Гуманитарный проект   государственного учреждения  образования   «Фанипольская детская школа искусств»   ищет спонсоров     Цель проекта: поиск   средств для реализации творческих идей   детс кого фольклорного ансамбля  «Дударочк i » ,  способствующих сохранению и утверждению исконных народных традиций.    

1.Наименование проекта:  «Возвращение к истокам»  

2. Срок реализации проекта:  январь 202 5   -   декабрь 202 7  

3. Организация  -   заявитель, предлагающая проект:  ГУО «Фанипольская детская школа искусств»   Дзержинский район, Минская область  

4. Цели проекта:  поиск средств для реализации проектов, способствующих сохранению и утверждению  исконных народных  традиций, формирование уважительного отношения к малой родине ,   через приобщение  детей к белорусской народной культуре.  

5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта:   1 .  Приобретение белорусских народных инструментов (белорусская дуда, лира, жалейки, дудки, различные  ударные шумовые инструменты)   2. Пошив национальных костюмов.   3. Обустройство сценической площадки для проведения различных концертов, обрядов, народно  –   сценических действий.   4. Организация фольклорных экспедиций из учащихся и педагогов по   Дзержинскому  району.   5 . Международное фольклорное сотрудничество.    

6. Целевая группа:  учащиеся и педагоги Фанипольской детской школы искусс тв, жители города   Фаниполя.  

7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:   1.Выступление коллектива на различных концертах города, района, области   с целью привлечения внимания  людей к белорусской национальной культуре.   2.Обогащение концертного репертуара, поиск новых средств выразительности   3. Провед ение  народных  обрядов : «Ка ляды», «Масленица» , «Гуканне   вясны»   4. Участие в фольклорных проектах Беларуси и стран СНГ.  

8. Общий объём финансирования (в долларах США)  

Источник финансирования  Объём финансирования   ( в долларах США)  

Средства донора  7 0 00  

Софинансирование     10 00  

9.  Место реализации проекта(область/район,город):   Минская область, Дзержинский район, г.Фаниполь.  

10. Контактное лицо:   Сочивко Екатерина Сергеевна, директор ГУО «Фанипо льская детская школа искусств» + 375296240806,  fanmuz @ dzerzhinsk . gov . by  
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Гуманитарный проект

государственного учреждения образования

«Фанипольская детская школа искусств»

ищет спонсоров





Цель проекта: поиск средств для реализации творческих идей детского фольклорного ансамбля «Дударочкi», способствующих сохранению и утверждению исконных народных традиций.
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		1.Наименование проекта: «Возвращение к истокам»



		2. Срок реализации проекта: январь 2025 - декабрь 2027



		3. Организация - заявитель, предлагающая проект: ГУО «Фанипольская детская школа искусств» Дзержинский район, Минская область



		4. Цели проекта: поиск средств для реализации проектов, способствующих сохранению и утверждению исконных народных традиций, формирование уважительного отношения к малой родине, через приобщение детей к белорусской народной культуре.



		5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта:

1. Приобретение белорусских народных инструментов (белорусская дуда, лира, жалейки, дудки, различные ударные шумовые инструменты)

2. Пошив национальных костюмов.

3. Обустройство сценической площадки для проведения различных концертов, обрядов, народно – сценических действий.

4. Организация фольклорных экспедиций из учащихся и педагогов по

Дзержинскому  району.

5. Международное фольклорное сотрудничество.





		6. Целевая группа: учащиеся и педагоги Фанипольской детской школы искусств, жители города  Фаниполя.



		7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:

1.Выступление коллектива на различных концертах города, района, области с целью привлечения внимания людей к белорусской национальной культуре.

2.Обогащение концертного репертуара, поиск новых средств выразительности

3. Проведение народных обрядов :«Каляды», «Масленица», «Гуканне вясны»

4. Участие в фольклорных проектах Беларуси и стран СНГ.



		8. Общий объём финансирования (в долларах США)



		Источник финансирования

		Объём финансирования

( в долларах США)



		Средства донора

		7000



		Софинансирование

		  1000



		9. Место реализации проекта(область/район,город):

Минская область, Дзержинский район, г.Фаниполь.



		10. Контактное лицо:

Сочивко Екатерина Сергеевна, директор ГУО «Фанипольская детская школа искусств» +375296240806, fanmuz@dzerzhinsk.gov.by
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		1. Name of the project: "Return to the origins"



		2. Project implementation period: January 2025 - December 2027



		3. Applicant organization offering the project: GUO "Fanipol Children's Art School" Dzerzhinsky district, Minsk region



		4. Objectives of the project: search for funds for the implementation of projects that contribute to the preservation and affirmation of the ancestral folk traditions, the formation of a respectful attitude to the small homeland, through the introduction of children to the Belarusian folk culture.



		5. Tasks planned for implementation within the framework of the project: 

1. Purchase of Belarusian folk instruments (Belarusian duda, lyre, zhaleyki, pipes, various percussion noise instruments)

2. Tailoring of national costumes. 

3. The arrangement of a stage platform for various concerts, rituals, folk – scenic actions. 

4. Organization of folklore expeditions from students and teachers on Dzerzhinsky district. 

5. International folklore cooperation.



		6. Target group: students and teachers of Fanipol children's schools, residents of Fanipolsky district.



		7. Brief description of the project activities:

1. Performance of the band at various concerts of the city, district, region in order to attract people's attention to the Belarusian national culture.

2. Enriching the concert repertoire, searching for new means of expression

3. Conducting rituals: "Kolyady", "Maslenitsa", "Gukanneviasny"

4. Participation in folklore projects of Belarus and CIS countries.



		8. Total funding (in US dollars)

		



		Source of financing

		Amount of financing

(in US dollars)



		Donor funds

		7000



		Co-financing

		1000



		9. Project location (region/district, city):

Minsk region, Dzerzhinsky district, Fanipol.



		10. Contact person:

Sochivko Ekaterina Sergeevna, Director of the State Educational Institution "Fanipol Children's Art School" +375296240806, fanmuz@dzerzhinsk.gov.by
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